

Chile Prayer Newsletter (week of 8/23/2026 – 8/29/2026)

- 1- Praise God that Reverend Lee and his wife will be coming to Chile for two months from late July to mid-September to assist us in various ways. Reverend Leung will also visit us for two weeks in late September. Pray that our Lord will guide their journeys!
- 2- Praise God for the special gathering held last week for the married couple fellowship. We had a blessed time, with eleven couples attending. Please continue to pray that God helps them grow in their faith, especially those whose spouses have not yet come to know the Lord.
- 3- Brothers and sisters, please continue to pray for Pastor Siu Wah's wife, YuYu's young niece, Ning who is only 11 year old. She is battling leukemia. Ning had shown improvement after two rounds of chemotherapy, but her condition has recently relapsed. The hospital in Guangzhou has recommended seeking treatment in Beijing or Tianjin. There are only four hospitals in China that have the latest technology for treating leukemia—none of which are in Guangdong. May the Lord guide them as they seek medical care. Please also pray for her parents, who are not believers.
- 4- Please pray for our evangelistic ministry in the second half of the year. We are currently preparing for next January's youth summer retreat.



為智利教會禱告 (8/23/2026 – 8/29/2026)

1. 七月底到九月中旬,李牧師和師母會來到智利兩個月的時間幫助我們, 還有9月底梁牧師也會來到我們這裡兩個星期的時間, 求主帶領他們的行程!
2. 感謝主, 上週我們為已婚夫婦團契舉辦了一場特別聚會, 大家度過了一段蒙福的時光, 共有十一對夫婦參加。請繼續禱告, 求神幫助他們在信仰上成長, 特別是那些配偶尚未信主的夫婦。
3. 請弟兄姊妹繼續為玉瑜師母的小侄女韻寧的白血病禱告, 小姪女(11歲), 她經過了兩期的化療, 本來有好轉, 但現在又出現反復, 廣州的醫院建議要去北京或者天津醫治, 因為全國只有四間醫院有醫治白血病的最新技術, 廣東沒有, 求主帶領他們的尋醫之路! 請為她尚未信主的父母禱告。
4. 還有我們後半年為明年1月夏令會的籌備工作以及教會的事工和弟兄姊妹的靈命成長, 也請您們為我們禱告

